



行程亮点

- 芦之湖欣赏叹为观止的富士山风光
- 穿着日本和服漫步在传统的日本村落-富士西湖町的露天博物馆
- 世界文化遗产-白川乡合掌村
- 高山老街体验日本传统文化
- 大阪快熟面发明纪念馆+制作DIY杯面
- 浅草寺 & 仲见世商业街
- 游览著名的清水寺
- 伏见稻荷大社体验走过成百上千的朱红色鸟居通道
- 东京都繁华地带-新宿



特色风味餐

6 顿早餐 / 4 顿午餐 /
3 顿晚餐

- 酒店怀石料理或自助餐, 日式套餐, 日式涮涮锅, 日式天妇罗套餐, 朴叶味噌



温馨住宿

特别安排2晚住宿温泉酒店

- 大阪 - 住宿1晚
- 岐阜 - 住宿1晚
- 长野 - 住宿1晚温泉酒店
- 富士山区 - 住宿1晚温泉酒店
- 东京 - 住宿2晚

📅 第1天

新加坡 ✈️ 大阪

- 齐集新加坡樟宜机场, 飞往“日出之国” - 日本, 开始您愉快的假期。

📅 第2天

午餐

大阪

- **奈良公园** - 位于奈良市街的东边, 东西长4公里、南北宽2公里, 面积广阔, 若草山、东大寺、春日大社、国立博物馆等奈良的名胜古迹大多在这里。
- **大阪快熟面发明纪念馆+制作DIY杯面** - 了解方便面诞生的故事和发展史, 亲手制作方便面。
备注: 星期二休馆, 如遇到星期二前往, 将替换成大阪城公园。
- **心斋桥商业街** - 在大阪购物一定要去“心斋桥筋商店街”! 这是一条长约600米, 药妆店、美妆店、服饰店和餐厅等鳞次栉比的大型商店街。
- **道顿堀** - 是南部地区的一个标志, 也是大阪人所谓的“吃到倒”饮食文化的发源地。在道顿堀河边各种大大小小的饭店, 巨大的招牌吸引着前来这儿品尝美食的人们。

📅 第3天

早/午/晚餐

大阪 ✈️ 京都 ✈️ 岐阜

- **岚山渡月桥** - 渡月桥是岚山地区的地标, 已有四百多年的历史了。这座木桥横跨岚山山前的桂河。风景秀丽, 春天的樱花和秋天的色彩吸引了大批人潮。
- **嵯峨野竹林步道** - 漫步在高耸的竹林小路, 禅意十足舒缓身心。
- **清水寺** - 是京都最古老的寺院, 本堂前悬空的清水舞台是日本国宝级文物, 四周绿树环抱, 春季时樱花烂漫, 是京都的赏樱名所之一, 秋季时红枫飒爽, 又是赏枫胜地。
- **京都东山** - 东山是指京都东边的山上, 保留著京都最原始的城镇景观的艺伎及茶屋街。
- **伏见稻荷大社** - 京都地区香火最盛的神社之一。体验走在成百上千座的朱红色鸟居构成了一条通往稻荷山山顶的通道视觉上颇为震撼。

📅 第4天

早/午/晚餐

岐阜 ✈️ 长野

- **白川乡合掌村** - 四面环山、水田纵横, 其独特之处是依然保留日本传统乡村的建筑「合掌造」, 以茅草建成的人字形木屋顶, 全村百多栋房屋, 完全用人手建造, 不需一根铆钉。独特的建筑风格, 让合掌村在1995年被列为世界文化遗产。清新脱俗的田园景色, 感受百年人文风情, 因此逐渐闻名世界。



白川乡合掌村

- **高山老街** - 在这条狭窄的街上排列着很有特色的商店、餐馆、饭馆和米酒店。

📅 第5天

早/午/晚餐

长野 ✈️ 富士山区

- **富士西湖町的露天博物馆**是一个前农村遗址。该村庄在1966年的台风期间被山体滑坡摧毁。四十年后, 该村传统的茅草屋顶房屋被重建并重新开放为一个露天博物馆和传统工艺村, 大家可以在这里了解文化和购买不同的当地手工艺品。有机会穿着日本和服漫步在传统的日本村落。
- **采摘水果乐** - 体验及品尝采摘季节水果乐趣。
- **御殿场奥特莱斯品牌直销厂购物。**

📅 第6天

早餐

富士山区 ✈️ 箱根町 ✈️ 东京

- **芦之湖拍照** - 拥有湖畔鸟居, 优美风景和海盗船的火山口湖, 因在芦之湖欣赏令人叹为观止的富士山风光而闻名。
- **箱根空中缆车** - 乘缆车观赏绵延震撼的谷底景观, 是到箱根不可错过的体验。
- **大涌谷**是大约3000年前箱根山最后一次喷发时形成的火山口周围的区域。如今, 该地区的大部分区域都是活跃的火山带, 可以体验到硫磺烟雾、温泉和热河。
- **隅田川漫步** - 沿着河岸漫步, 您可以欣赏到以东京塔为背景的美丽景色。
- **浅草寺 & 仲见世商业街** - 从雷门延申到浅草寺, 是日本最古老的商业街之一。
- **新宿** - 东京都繁华的新宿区中心地带, 有许多饮食店、游艺设施和电影院等集中的欢乐街。

📅 第7天

早餐

东京

- 今天您可以享受自由的时间自费前往**东京迪士尼乐园, 东京迪士尼海洋公园**, 或者参加一日游前往**母亲牧场**体验喂绵羊, 看水豚泡温泉和观看可爱的小动物表演等活动。

📅 第8天

早餐

东京 ✈️ 新加坡

- 自由活动
- 送往机场, 乘搭国际航班返回新加坡。感谢您选择大通旅游!

8D 7N/6N (JPCCA)



CENTRAL JAPAN Getaway

8天 7晚/6晚
日本本州经典之旅



Find out more



Commonwealth Travel Service Corporation Pte Ltd 大通旅游 (新加坡) 机构有限公司
101 Upper Cross Street #02-67/68/69 People's Park Centre Singapore 058357

Email: salesupport@ctc.com.sg | Website: www.ctc.com.sg | [CTCTravel.sg](https://www.facebook.com/CTCTravel.sg) | [ctctravel.sg](https://www.instagram.com/ctctravel.sg)

For more information, please call International Hotlines: 6535 0001

备注:

1. 团队确认出发有最低人数要求。
2. 团队以英文或者中文服务运作。
3. 行程若遇到当地的宗教活动、节日庆典或其他无法预知的事件, 以及自然气候等原因而无法安排, 将找其他景点替代。实际行程顺序也将以当地旅行社最后确定为。
4. 准本公司保留因人力无法预见原因而更改游览景点和行程顺序的权利。恕不预先告知。
5. 行程的中文和英文描述内容若有不同, 将以英文版为准。



HIGHLIGHTS

- ✦ Lake Ashi with Mount Fuji in the background
- ✦ Iyashi Sato No Nenba + Kimono Wearing
- ✦ Shirakawago Village - UNESCO world heritage site in 1995
- ✦ Visit Takayama San Machi to see houses dating from the Edo period
- ✦ Cup Noodle Museum Osaka+DIY
- ✦ Asakusa Temple and Nakamise Shopping Street
- ✦ Visit famous temple Kiyomizu temple
- ✦ Fushimi Inari Shrine
- ✦ Visit Tokyo's most famous shopping area Shinjuku



DELICACIES

6 Breakfasts / 4 Lunches / 3 Dinners

- ✦ Hotel Kaiseiki Dinner set or Buffet, Japanese Set Lunch, Shabu shabu, Tempura, Hobamiso Set



ACCOMMODATION

Special Arrange 2N Onsen Hotel

- ✦ Osaka - 1 Night
- ✦ Gifu - 1 Night
- ✦ Nagano - 1 Night (Onsen)
- ✦ Fuji Area - 1 Night (Onsen)
- ✦ Tokyo - 2 Nights

*REMARKS:

1. A minimum group size is required for a confirmed departure.
2. The tour is conducted in English/Chinese.
3. Due to local or religious festivals, unforeseen circumstances, and weather conditions, the sequence of the itinerary may need to be changed, or alternative sites substituted at short notice.
4. We reserve the right to change or amend certain activities/itinerary due to unforeseen circumstances with/without prior notice.
5. In the event of discrepancies between the English and Chinese itineraries, please refer to the English version.



Fushimi Inari Shrine

DAY 1

Singapore ✈️ Osaka

- Assemble at Changi International Airport, have a pleasant flight to the Land of the Rising Sun - Japan.

DAY 2

Lunch

Osaka

- **Nara Park** - is a large park in central Nara.
- **Cup Noodle Museum Osaka + DIY** - Create your own completely original CUPNOODLE. (Note: closed every Tuesday, will be replaced by Osaka Castle Park if closed.)
- **Shinsaibashi** - which runs east to Mido-Suji Avenue, is the best-known shopping area in Osaka, and an enduring symbol of the city.
- **Dotonbori** - Located along the canal of the same name, is a street in the Namba district of Osaka's Chuo ward that epitomizes the city's nightlife.



Cup Noodle Museum

DAY 3

Breakfast/Lunch/Dinner

Osaka 🚆 Kyoto 🚆 Gifu

- **Arashiyama Togetsu Bridge** is a wood built bridge over the Oigawa river and one of Kyoto's iconic landmarks located in the Arashiyama district.
- **Bamboo Grove** - Stroll through the natural scenery and enjoy its fresh air.
- **Kiyomizu Temple** - One of the famous temples in Kyoto and is known for its red leaves during fall.
- **Higashiyama District** along the lower slopes of Kyoto's eastern mountains is one of the city's best preserved historic districts.
- **Fushimi Inari Shrine** - Experience of walking through the Tunnel of Torii.

DAY 4

Breakfast/Lunch/Dinner

Gifu 🚆 Nagano

- **Shirakawago Village** - Registered as UNESCO World Heritage Site in 1995, the village is famous for its thatched "Gassho-zukuri" roof, or known as "hand in prayer" style. It is characterized by steeply slanting roof resembling two hands joined like a prayer.
- **Takayama San Machi Street** - Three quaint street comprise this popular neighborhood, tastefully dotted with alluring sake breweries, museums and miso shops.



Iyashi Sato Nemba



Arashiyama Bamboo Grove

DAY 5

Breakfast/Lunch/Dinner

Nagano 🚆 Fuji

- **Iyashi Sato No Nenba** - Traditional Japanese Village stands on the site of a former farming village on the western shores of Lake Saiko. The village was destroyed by a landslide during a typhoon in 1966. Forty years later the village's traditional thatched roofed houses were reconstructed and reopened as an open air museum and traditional craft village where people can learn about the culture and try out and purchase different local handicrafts. Have a chance to enjoy **Kimono Wearing** stroll along in the traditional Japanese Village.
- **Seasonal Fruits Picking.**
- **Gotemba Premium Outlet** - the outlets of international known brands of fashion, spot food, household & electronics goods.

DAY 6

Breakfast

Fuji Area 🚆 Hakone 🚆 Tokyo

- **Lake Ashi Photostop** - the lake with Mount Fuji in the background is the symbol of Hakone.
- **Hakone Ropeway (Togendai to Owakudani)** - is part of the Hakone Round Course, a popular way to visit Hakone.
- **Owakudani Valley** is the area around a crater created during the last eruption of Mount Hakone some 3000 years ago. Today, much of the area is an active volcanic zone where sulfurous fumes, hot springs and hot rivers can be experienced.
- **Skytree Photostop by Sumida Riverside.**
- **Asakusa Temple and Nakamise Shopping Street.**
- **Shinjuku** - Tokyo's most famous fashionable shopping area.



Hakone Ropeway

DAY 7

Breakfast

Tokyo

- Today you can enjoy free time to go to **Tokyo Disneyland, Tokyo DisneySea** at your own expense, or take a day trip to **Mother Farm** to experience activities such as feeding sheep, watching capybaras soaking in onsen and watching cute little animal performances.



Disneyland

DAY 8

Breakfast

Tokyo ✈️ Singapore

- Free at leisure for shopping or explore the city.
- Transfer to International Airport for our flight back home. We hope that you have had an enjoyable vacation with CTC Travel and we look forward to your next holiday with us.



Dotonbori



Kiyomizu Temple



Capybara



Nara Deer Park